

And the question being put of the motion of Mr. Nielsen,  
—That Mr. Jack Moody be called as a witness before the Committee to answer questions related to the statement of the Minister on pages 529 to 531 of Hansard, the said motion was negatived: YEAS 2—NAYS 9.

Thereupon Mr. Nielsen moved,  
—That Mr. Mackay, Deputy Minister of the Post Office Department, appear as a witness before the Standing Committee on Transport and Communications.

And the question being put on the said motion, it was negatived: YEAS 2—NAYS 9.

And the questioning continuing:

At 10.03 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*  
R.V. Virr

*Clerk of the Committee*

La motion de M. Nielsen est mise aux voix, à savoir

—Que M. Jack Moody soit appelé à comparaître comme témoin devant le Comité afin de répondre aux questions relatives à la déclaration du ministre figurant aux pages 529 à 531 du Hansard. La motion est rejetée par 2 voix contre 9.

M. Nielsen propose ensuite

—Que M. Mackay, sous-ministre du ministère des Postes comparaîsse comme témoin devant le Comité permanent des transports et des communications.

La motion est mise aux voix et elle est rejetée par 2 voix contre 9.

La période de questions se poursuit;

A 22 h 03, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.